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BR.0002.1.2013          

P R O T O K Ó Ł  NR   XXIV/13 
Z XXIV SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w dniu 24 stycznia 2013r. 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 

Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   

Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 

Zakończenie obrad: godz. 16:30 

Stan radnych:  15 

Obecnych na sesji:  14 (nieobecna radna K. Gąsowska – 

usprawiedliwiona) 

 

W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek    Wójt Gminy 
2. Marcin Zając    Zastępca Wójta 
3. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy   
4. Krzysztof Bugla  Radca Prawny 
5. Marcin Klimek Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 
6.  Adolf Jarkowiec Kierownik Zespołu Obsługi Finansowej Oświaty 
7. Agnieszka Senterkiewicz  p.o. Kierownika ds. geodezji i gospodarki 

nieruchomościami  
8. Andrzej Koliński Główny Specjalista Referatu Planowania 

Przestrzennego 
9. Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady XXIV sesji Rady Gminy 
Stare Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 10 radnych, co stanowi quorum, przy którym 
rada gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  
 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad. Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad. 
 
Nie złożono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XXIII sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 
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5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości oznaczonej nr ew. 703/8 położonej we wsi Stare Babice w drodze 
przetargu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2013-2017. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  
w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Stare Babice. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stare Babice  
do projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX „Rozwój 
wykształcenia i kompetencji w regionach”, Działanie 9.1 „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych  
w systemie oświaty”, Poddziałanie 9.1.1 „Zmniejszenie nierówności w stopniu 
upowszechnienia edukacji przedszkolnej”. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia na 2013 rok planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

11. Rozpatrzenie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania 
Narkomanii i Przemocy Domowej na rok 2013. 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 
Warszawskiego Zachodniego. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice  
na 2013r. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa uchwałą Nr XXII/216/12 Rady Gminy Stare Babice  
z dnia 29 listopada 2012r. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa uchwałą Nr XXII/216/12 Rady Gminy Stare Babice  
z dnia 29 listopada 2012r. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części  
wsi Klaudyn. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych  
w Gminie Stare Babice, we wsiach: Borzęcin Duży, Wojcieszyn, Koczargi Stare, 
Lipków, Stare Babice, Babice Nowe, Latchorzew, Lubiczów, Blizne Jasińskiego i Blizne 
Łaszczyńskiego. 

18. Zapytania radnych. 
19. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
20. Wolne wnioski i informacje. 
21. Zakończenie obrad. 

 
3. Przyjęcie protokółu z XXIII sesji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali projekt protokółu z XXIII sesji 
Rady Gminy, Biuro Rady zgłasza poprawkę do protokółu w sposób następujący:  
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− na stronie 9 podpunkcie a) zapis powinien brzmieć: „ Przewodniczący Rady Gminy 
odczytał projekt uchwały budżetowej następnie złożył wniosek o nieodczytywanie 
załączników i uzasadnienia do projektu uchwały oraz poddał wniosek  
pod głosowanie” 

− na stronie 13 punkcie 16 w pierwszym zdaniu zapis powinien brzmieć: „ Pan E. 

Pytlakowski  sołtys wsi Zalesie”. 

Radni w głosowaniu jawnym, przyjęli protokół z XXIII sesji rady gminy, 10 głosami „za”,  

przy obecności 11 radnych (jeden radny nie brał udziału w głosowaniu). 

 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− poinformował Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej o sposobie podjęcia uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2013, 

− otrzymał od Pana Witolda Starnowskiego pismo dotyczące wyjaśnienia działalności 
pracowników Referatu Ochrony Środowiska w sprawie nieterminowego udzielania 
odpowiedzi, wydawania decyzji, sprawę przekazał zgodnie z kompetencją Wójtowi 
Gminy, 

− otrzymał pismo od Pana Witolda Starnowskiego informujące, że nie przyjmuje do 
wiadomości treści udzielonej przeze niego odpowiedzi, (o sprawie informował Radę 
na XXII sesji w dniu 29 listopada 2012r) udzielił zainteresowanemu dodatkowych 
wyjaśnień, 

− otrzymał informację od Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
dotyczącą wyjaśnienia interwencji złożonej przez Pana K. Dymka, w tej sprawie 
otrzymał także od Wójta Gminy pismo informujące, że wystosował do dyrektorów 
placówek oświatowych pismo przypominające o bezwzględnym przestrzeganiu 
przepisu art. 14 ust. 1 pkt 1 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi, powiadomił Pana K. Dymka o podjętych działaniach, 

− otrzymał od Wojewody Mazowieckiego rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie 
stwierdzenia nieważności w części ustaleń zawartych w uchwale Nr XXII/216/12  
z dnia 29 listopada 2012r w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego południowej części wsi Klaudyn, pismo przekazał 
radnym, na dzisiejszą sesję przygotowany jest nowy projekt uchwały, 

− otrzymał od Wojewody Mazowieckiego pismo dotyczące uwag do uchwały  
Nr XXII/217/12 z dnia 29 listopada 2012r w sprawie przystąpienia do sporządzania 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów 
położonych w Gminie Stare Babice we wsiach: Borzęcin Duży, Wojcieszyn, Koczargi 
Stare, Lipków, Stare Babice, Babice Nowe, Latchorzew, Lubiczów, Blizne Jasińskiego  
i Blizne Łaszczyńskiego, pismo przekazał radnym, na dzisiejszą sesję przygotowany 
jest nowy projekt uchwały, 

− opracował projekt planu pracy Rady Gminy na rok 2013,  

− otrzymał od Pana Bronisława Opackiego wniosek skierowany do Rady Gminy  
a dotyczący przyjrzeniu się procesowi realizacji inwestycji kanalizacyjnych w gminie  
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ze szczególnym uwzględnieniem odtwarzania dróg po pracach  kanalizacyjnych, 
sprawę skierował do Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa                                  

− podjął działania do zwołania XXIV sesji Rady Gminy, 

− zwołał wspólne posiedzenie Komisji w celu omówienia projektów  uchwał do XXIV 
sesji Rady Gminy, 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 

– zwołał i przeprowadził posiedzenie Kapituły nagrody gminnej „Babinicz”, 
– uczestniczył w spotkaniu Wójtów, Burmistrzów i Starosty PWZ  z  Adamem Struzikiem 

Marszałkiem Mazowieckim. Spotkanie dotyczyło omówieniu współpracy wszystkich 
szczebli samorządu na Mazowszu, 

– przeprowadził negocjacje na najem pomieszczeń ośrodka zdrowia w Starych 
Babicach,  

– przeprowadził konsultacje z panem A. Fijałem mającym w użytkowania wieczystego 
grunty w Klaudynie w sprawie przekształcenia prawa użytkowania wieczystego we 
własność, 

– przeprowadził konsultacje z działaczami sportowymi w sprawie kierunków rozwoju 
sportu gminnego, 

– przeprowadził naradę z przedstawicielami „Orange” w sprawie rozbudowy sieci 
światłowodowej w naszej gminie, 

– brał udział w posiedzeniu zarządu MZ Kampinos, 
– przeprowadził naradę z historykami m.in. z prof.. Pacuskim, historykiem, autorem 

opracowania o dziejach Babic. Narada dotyczyła opracowania rozszerzonej pracy 
historycznej o naszych terenach, w związku z obchodami 700- lecia Babic, 

– przeprowadził kolejną turę  negocjacji z prezesem MPO w sprawach dotyczących 
rekultywacji wysypiska Radiowo. 

 
Następni Wójt Gminy poinformował o sporządzonych aktach notarialnych w okresie 
międzysesyjnym: 
– zakup nieruchomości nr 23/1 o łącznej pow. 0,0144 ha, położonej  we wsi Koczargi 

Nowe pod drogę gminną, 
 
W dalszej części Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z podjętych zarządzeń w okresie 
międzysesyjnym tj. od 21 grudnia 2012 do 24 stycznia 2013. Poinformował,  
że w tym okresie podjął 12 zarządzeń, które realizowane są w sposób następujący: 

− w sprawie zmiany zarządzenie Nr 3/2012 dotyczącego wykonania uchwały 
budżetowej Gminy Stare Babice na 2012 rok w związku z Uchwała Nr XXIII/229/12 
Rady Gminy Stare Babice z dnia 21 grudnia  2012 w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Stare Babice na 2012 rok. - zarządzenie realizowane w toku roku 

budżetowego 2012;  

− w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2012 rok. – zarządzenie 
realizowane w toku roku budżetowego 2012 

− w sprawie ustalenia wysokości dotacji na rok 2013 dla niepublicznych przedszkoli  
i innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego , prowadzonych  
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na terenie Gminy Stare Babice- ustaliłem na rok 2013 miesięczną wysokość dotacji 
na każdego ucznia- dla uczniów niepublicznych przedszkoli w wysokości 469,26 ; 
innych form wychowania przedszkolnego w wysokości 250,27. Wykonanie 
zarządzenia powierzyłem Skarbnikowi Gminy oraz Kierownikowi ZOFO 

− w sprawie wykonania uchwały budżetowej Gminy Stare Babice na 2013 rok –  
Przyjąłem ustalenia  do planów finansowych jednostek budżetowych w zakresie 
dochodów i wydatków, ustaliłem plan finansowy dla  zadań z zakresu administracji 
rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami gminie, zobowiązałem kierowników 
i dyrektorów jednostek budżetowych do stosowania powyższego zarządzenia.  

− w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych 
Gminy Stare Babice z zakresu wspierania i upowszechniania działań kulturalnych  
na terenie Gminy Stare Babice –  ogłosiłem otwarty konkurs ofert na realizację zadań 
publicznych z zakresu wspierania i upowszechniania działań kulturalnych. 

− w sprawie  ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zdań publicznych 
Gminy Stare Babice  z zakresu pomocy społecznej i działalności na rzecz  osób 
niepełnosprawnych na terenie Gminy Stare Babice-  ogłosiłem otwarty konkurs ofert 
na realizację zadań publicznych z zakresu pomocy społecznej i działalności na rzecz  
osób niepełnosprawnych 

− w sprawie ogłoszenia II ustnego przetargu nieograniczonego na najem 
niezabudowanych nieruchomości gminnych i powołania Komisji Przetargowej – 
ogłosiłem ustny przetarg nieruchomości na najem działki  położonej we wsi Babice 

Nowe. Zatwierdziłem minimalny czynsz  w wysokości 1500 zł + podatek VAT. 

Ustaliłem wadium w wysokości 150,00 zł. Oferty przyjmowane są 5 marca br. 

− w sprawie obciążenia nieruchomości stanowiącej działkę nr. ew. 377 położonej  
we wsi Lipków – wyraziłem zgodę na obciążenie nieruchomości  gminnej stanowiącej 
działkę nr ew. 377 położonej we wsi Lipków,  nieodpłatną służebność dla Gminnego 
Przedsiębiorstwa Komunalnego „EKO-BABICE” polegającą na prawie wstępu  
na nieruchomość obciążoną w celu wybudowania urządzeń kanalizacyjnych  
i wodociągowych, oraz ich eksploatacją, remontami, konserwacją, modernizacją  
oraz przyłączeniem kolejnych odbiorców, z obowiązkiem przywrócenia terenu  
do Stanu poprzedniego. Jednocześnie podałem do publicznej wiadomości wykaz  
z danymi nieruchomości na  okres 21 dni.  

− w sprawie obciążenia nieruchomości gminnej stanowiącej działkę nr ew. 567/5 
położonej we wsi Latchorzew- wyraziłem zgodę na nieodpłatną i na czas 
nieoznaczony służebność przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A. polegającą  
na korzystaniu z nieruchomości w celu wybudowania linii napowietrznej SN, słupa 
linii napowietrznej SN oraz linii kablowej nN i złączy kablowych nN oraz korzystania  
z tych urządzeń zgodnie z ich przeznaczeniem, tj. w zakresie całodobowego wstępu, 
przechodu, przejazdu, dostępu do urządzeń w celu przeglądu, konserwacji, naprawy 
lub wymiany oraz rozbudowy i dystrybucji energii elektrycznej. Zarządzenie w trakcie 
realizacji.  

− w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny - nabyłem z przeznaczeniem  

pod drogę gminą działkę w Borzęcinie Dużym  za kwotę 6.420,00 zł. 

− w sprawie powołania Komisji do oceny złożonych wniosków o udzielenie dotacji 
celowej na realizację zadań służących sprzyjaniu rozwojowi sportu - do komisji 

powołałem Iwonę Mika jako Przewodniczącą oraz Jacka Kłopotowskiego i Beatę 

Tuzimek jako członków komisji  
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− w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji 
kultury – Gminnej Biblioteki Publicznej w Starych Babicach za 2012 rok. – 
zatwierdziłem sprawozdanie przedłożone przez Kierownika Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Starych Babicach za 2012.  

 
Następnie Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych  
na poprzedniej sesji. Poinformował, że Rada Gminy na XXIII sesji podjęła 10 uchwał, uchwały 
realizowane są następująco: 

– Uchwała  w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stare Babice 
na lata 2013-2020 
- uchwała w trakcie realizacji 

– Uchwała w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy Stare Babice na 2013r. 
- uchwała w trakcje realizacji w roku budżetowym 2013,  
uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego  
z dnia 3 stycznia 2013 r. poz. 136 

– Uchwała  w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji celów strategicznych 
przyjętych w Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy stare Babice do roku 2020. 

          - uchwała nie wymaga realizacji 
– Uchwała  w sprawie ustanowienia roku 2013 – rokiem Obchodów Jubileuszu 700-

lecia Babic. 
- uchwała realizowana w ciągu 2013 roku  

– Uchwała  w sprawie najmu nieruchomości stanowiącej składowisko odpadów 
oznaczonej nr ew. 513/1; 514/1 położonej we wsi Klaudyn. 
- uchwała w trakcie realizacji, w toku negocjacji warunków najmu 

– Uchwała w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia  
ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego  
z dnia 3 stycznia 2013 r. poz. 137 

– Uchwała  w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2012r. 
- uchwała zrealizowana 

 
Działając zgodnie z art. 90  ustawy o samorządzie gminnym przedłożył Wojewodzie  i objęte 
zakresem nadzoru  Regionalnej Izbie Obrachunkowej uchwały z XXIII sesji Rady Gminy   
w ciągu 7 dni od dnia ich podjęcia, a tym samym dochował ustawowego terminu. 
Na podstawie ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych przekazał uchwały z XXIII sesji Rady 
Gminy wymagające publikacji do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa 
Mazowieckiego celem ich opublikowania. 
 
Do przedstawionej informacji przez Przewodniczącego Rady i przedstawionego przez 
Wójta Gminy sprawozdania pytania zgłosili: 
 
Radny D. Sobczak poprosił, o przybliżenie informacji w sprawie rozmowy z firmą Orange  
w sprawie budowy linii światłowodowej oraz zapytał, czy na spotkaniu z Marszałkiem 
Województwa Mazowieckiego Panem A. Struzikiem była mowa o budowie linii kolejowej z 
Sochaczewa do Warszawy. 
 

Radna B. Skrońska zapytała, jakie tematy zostały omówione na spotkaniu z działaczami 
sportowymi. 
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Radny S. Sumka poprosił, o przybliżenie spotkania w sprawie opracowania historycznego 
gminy Stare Babice. 
 

Wójt Gminy poinformował, że: 
- w sprawie uzgodnień dotyczących planów inwestycyjnych w zakresie budowy linii 
światłowodowej, projekt jest aktualny, a jego zakres nie uległ zmniejszeniu, obejmuje 
budowę linii światłowodowej o charakterze szkieletowym z szafami dostępowymi,  
nie obejmuje rozprowadzania sygnału na osiedlach czy poszczególnych ulicach, prace 
budowlane  powinny rozpocząć się w marcu, 
- odnośnie spotkania z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego A. Struzikiem, projekt 
kolejki został wprowadzony do strategii rozwoju województwa, zanim powstaną dokumenty 
pokazujące realizację trzeba opracować dokumenty przygotowawcze min. badanie rynku  
na zapotrzebowanie na tego typu komunikację, trzeba również rozstrzygnąć kto będzie 
właścicielem i kto będzie finansował to przedsięwzięcie. Z wiedzy Marszałka wynika  
że w 2014-2020 w transporcie więcej środków będzie przeznaczonych na transport szynowy, 
dlatego jest szansa na dofinansowanie tego projektu, 
- odnośnie działań sportu, prowadzone są rozmowy w kierunku ustabilizowania działań 
sportowych, na terenie gminy działa kilka stowarzyszeń w tym dwa specjalizujące się w piłce 
nożnej, zabiegiem ułatwiającym dofinansowanie i organizację rozgrywek byłoby połączenie 
stowarzyszeń w jedno zajmujące się piłką nożną,  
- odnośnie spotkanie w sprawie opracowania historycznego gminy Stare Babice, 
poinformował że realizowany jest projekt z dofinansowaniem ze środków unijnych dotyczący 
opracowania o charakterze historyczno albumowym, składać się będzie z treści historycznych 
opracowanych w formie popularno-naukowej łatwo przyswajalnej dla przeciętnego 
czytelnika. Opracowaniem zajmuje się cała grupa historyków, Dr Kazimierz Pacuski zajmuje 
się okresem średniowiecza oraz oświecenia, a osoby mu pomagające będą opracowywały 
inne okresy. 
 

Radna A. Kaczurba zapytała, czy pismo Pana B. Opackiego jest dostępne w formie 
elektronicznej. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że posiada niepełną wersje elektroniczną. 
Zapytał Pana B. Opackiego czy udostępni pełną wersję w formie elektronicznej. 
 
Pan B. Opacki poinformował, że udostępni Radnym pełną wersję pisma w formie 
elektronicznej. 
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste 
nieruchomości oznaczonej nr ew. 703/8 położonej we wsi Stare Babice w drodze 
przetargu. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada oddanie 
w użytkowanie wieczyste  na okres 99 lat nieruchomości oznaczonej nr ew. 703/8  
o pow.  2 476m2  położonej we wsi Stare Babice w drodze przetargu oraz podwyższenie 
stawki procentowej opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego z 3% do 5% ceny 
nieruchomości gruntowej przeznaczonej na usługi. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny T. Szuba zapytał, czy nieruchomość o tak dużych walorach, położona w centrum 
gminy o bardzo dużej wartości nie tylko finansowej ale i lokalizacyjnej w perspektywie 
dalszego rozwoju gminy nie powinna zostać w zasobach gminy.  
 

Wójt Gminy poinformował, że zbycie nieruchomości jest potrzebne dla dalszego rozwoju 
gminy, na pierwszym miejscu nie są względy finansowe, a względy rozwojowe gminy, obiekt 
tego typu jest prestiżowy, będzie elementem przyciągającym innych inwestorów.  
Aby racjonalizować zasób gminy zgłasza do zbycia te nieruchomości, które są przeznaczone 
na cele komercyjne, natomiast z drugiej strony nabywa grunty, które mają dobre walory  
z przeznaczeniem na cele publiczne. Uważa że należy wybrać najlepszy moment do zbycia 
nieruchomości, których gmina nie zagospodaruje. Inwestor który bierze w użytkowanie 
wieczyste nieruchomość zadeklarował że w ciągu kilku lat ją wykupi. Gdyby tak się nie stało 
gmina posiada pewne działania zachęcające użytkowników do wykupienia, może regulować 
opłatami rocznymi, można je waloryzować lub podnosić. 
 

Radny S. Lesisz stwierdził, że inwestor powinien porozmawiać z Radnymi oraz poinformował, 
że jest przeciwny podjęciu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że oddanie w użytkowanie wieczyste wynikać będzie  
z przetargu, na spotkanie z Radnymi musieliby stawić się wszyscy potencjalni inwestorzy,  
jest to nierealne dopóki przetarg nie będzie rozstrzygnięty. 
 

Wójt Gminy poinformował, o możliwości przeprowadzenia debaty przez komisję  
o gospodarowaniu nieruchomościami w naszej gminie, na której wyjaśniono by wiele 
szczegółów. Kiedyś radni byli za użytkowaniem wieczystym, ponieważ gmina  
jest właścicielem, wadą tego rozwiązania jest to, że w momencie rozstrzygnięcia przetargu 
wpływa tylko część wartości nieruchomości w granicach 12-25%, a później do 99 lat 
wpływają opłaty. Jeżeli grunt leży odłogiem jest nieefektywny. Natomiast kiedy przyjdzie 
inwestor od momentu użytkowania wieczystego będzie płacił podatki od nieruchomości, jest 
to ważny podatek z punktu wiedzenia gminy. W przypadku sprzedaży gmina ma ograniczone 
możliwości kontrolowania inwestycji i tego, co się będzie tam działo, z punktu widzenia 
planowania przestrzennego, nie istnieją plany które mogłyby ograniczyć właściciela 
nieruchomości, plan nie może wprowadzać żadnych szczegółów. Natomiast w użytkowaniu 
wieczystym gmina jako właściciel może dać limit czasu na zagospodarowanie, może wpływać 
na charakter zabudowy oraz czy zabudowa jest realizowana zgodnie z formą inwestycji, są to 
plusy których nie znajdzie się nigdzie indziej. Nie ma przeszkód żeby np. w dniu przetargu 
porozmawiać z potencjalnymi inwestorami. 
 

Radny D. Sobczak zapytał, z czego będzie składać się centrum szkoleniowe oraz czy będzie  
się tam znajdować np. restauracja, która nie spowoduje konfliktu z mieszkańcami. 
 

Wójt Gminy poinformował, że według deklaracji potencjalnego inwestora centrum 
szkoleniowe będzie się składać z jednej większej sali konferencyjnej, kilku mniejszych sal 
konferencyjnych oraz kilku pokoi hotelowych. Inwestor nic nie wspominał o restauracji. 
Natomiast konflikt z mieszkańcami może wystąpić zawsze, niezależnie od tego co zostanie 
wybudowane. 
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Radny S. Lesisz  zapytał, jakie dochody w tej chwili ma gmina z Biedronki i MarcPol. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że pytanie jest nie na temat i może je zadać  
w pytaniach dla radnych.  
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXIV/230/13 - w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości oznaczonej nr ew. 703/8 położonej 

we wsi Stare Babice w drodze przetargu. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 10 głosami „za” przy braku głosów „przeciw” 

 i 3 głosach „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych (jeden radny nie brał udziału 

w głosowaniu). 

 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2013-2017. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił, o wykreślenie z tytułu uchwały zwrotu „oraz zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład tego zasobu”, ponieważ ta sprawa  
będzie uregulowana w następnej uchwale. Poinformował, że projekt uchwały zakłada 
uchwalenie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Stare 
Babice na lata 2013-2017. Program ustala zasady tworzenia warunków do zaspokojenia 
potrzeb wspólnoty samorządowej, w szczególności zapewniania lokali socjalnych  
i zamiennych, zaspokajania potrzeb mieszkaniowych gospodarstw domowych o niskich 
dochodach, zasady wykorzystania mieszkaniowego zasobu gminy oraz wynajmowanych  
od innych właścicieli do realizacji tych zadań. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały  
i załącznika oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXIV/231/13 - w sprawie uchwalenia programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2013-2017. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Stare Babice. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada uregulowanie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Stare Babice 
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w tym zasady wynajmowania lokali, których najem jest związany ze stosunkiem pracy 
oraz kryteria wyboru osób z którymi umowy najmu powinny być zawierane w pierwszej 
kolejności oraz zasady zawierania umów najmu tymczasowych pomieszczeń w  celu 
wykonania zadań Gminy określonych przepisami prawa. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały,  
oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się, przy obecności 14 radnych (jeden radny nie brał udziału  

w głosowaniu). 

  
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXIV/232/13 - w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Stare Babice. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stare Babice  

do projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX „Rozwój 
wykształcenia i kompetencji w regionach”, Działanie 9.1 „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych  
w systemie oświaty”, Poddziałanie 9.1.1 „Zmniejszenie nierówności w stopniu 
upowszechnienia edukacji przedszkolnej”. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada akceptację realizacji 
projektu „Wszystkie dzieci nasze są w Gminie Stare Babice”, która jest warunkiem 
otrzymania dotacji po zakwalifikowaniu wniosku do realizacji. Na wspólnym posiedzeniu 
radni otrzymali autopoprawkę projektu uchwały, która została omówiona.  

 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna B. Skrońska zapytała, czy będą tworzone dodatkowe oddziały przedszkolne  
oraz czy polityka tworzenia dodatkowych oddziałów będzie kontynuowana w kolejnych 
latach. 
 

Kierownik ZOFO A. Jarkowiec poinformował, że projekt na który gmina otrzymała 
dofinansowanie trwać będzie rok, później w zależności od warunków lokalowych, należy 
przeprowadzić rozeznanie czy kontynuować działanie poza projektem. 
 

Radna B. Skrońska zapytała, czy projekt będzie ewaluował a dokładniej jakie będą korzyści  
w kolejnych rocznikach. 
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Kierownik ZOFO A. Jarkowiec poinformował, że korzyści będą głównie w pierwszych latach, 
wynikające z większej ilości dzieci korzystających z opieki przedszkolnej oraz z zakupów 
poczynionych w ramach programu. 
 

Radna B. Skrońska zapytała, jakiego zakresu będą dotyczyły zakupy oraz jakie zakupy  
będą dokonane w przedszkolu w Borzęcinie Dużym. 
 

Kierownik ZOFO A. Jarkowiec  poinformował, że w projekcie wszystko jest dokładnie 
rozpisane na miesiące, poszczególne przedszkola, wydatki na zakupy oraz jakie są wydatki  
na nauczycieli. Dodał, że obecnie nie jest w stanie wszystkiego podać z pamięci. 
 

Zastępca Wójta poinformował, że drobne zakupy do 350zł nie podlegają specyfikacji zakupu 
po wyżej tej kwoty, muszą być specyfikowane. Dodał, że projekt jest formą ulepszenia 
przedszkola, jeśli projekt będzie się sprawdzał będzie kontynuowany.  
 

Radna B. Skrońska zapytała, czy sala dostosowana dla dzieci przedszkolnych zostanie  
do ich użytku, czy po skończonym programie będzie zmieniana. 
 

Kierownik ZOFO A. Jarkowiec poinformował, że jeśli już zostanie dostosowana dla dzieci 
przedszkolnych zostanie do ich użytku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXIV/233/13 - w sprawie przystąpienia Gminy Stare Babice  

do projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki Priorytet IX „Rozwój wykształcenia  

i kompetencji w regionach”, Działanie 9.1 

„Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie 

wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych 

w systemie oświaty”, Poddziałanie 9.1.1 „Zmniejszenie 

nierówności w stopniu upowszechnienia edukacji 

przedszkolnej”. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia na 2013 rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyodrębnienie 
środków na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w wysokości 1% 
planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. Na 
wspólnym posiedzeniu Komisji zgłoszono uwagi do projektu, dzisiaj radni otrzymali 
autopoprawkę projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  
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Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
uzasadnienia i załączników oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się, przy obecności 13 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXIV/234/13 - w sprawie przyjęcia na 2013 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 
Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy Domowej na rok 2013. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada  wprowadzenie 
zmian zgodnie z wytycznymi nadzoru prawnego Wojewody Mazowieckiego, który stwierdził 
że problematyka objęta uchwałą Nr XXII/219/12 Rady Gminy Stare Babice z dnia 29 listopada 
2012r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy Domowej na rok 2013 w rozdziale 7  
i rozdziale 8 została uregulowana w ustawie o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi i zgodnie z zasadami techniki prawodawczej uchwała rady gminy nie może 
zawierać tego co jest już uregulowane w ustawie. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXIV/235/13 - zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy 

Domowej na rok 2013. 

 

 - podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Warszawskiego Zachodniego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada  udzielenie pomocy 
finansowej w wysokości 1 073 833,00 zł na wspólną realizację inwestycji „Kontynuacja 
przebudowy drogi  powiatowej  nr 4126W (ul. Sienkiewicza, ul. Mościckiego) na odcinku  
od skrzyżowania  z ul. Izabelińską w miejscowości Zielonki Wieś do miejscowości Lipków  
w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo- 
Dostępność- Rozwój. Na wspólnym posiedzeniu radni otrzymali autopoprawkę, która została 
omówiona. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna A. Kaczurba poinformowała, o kolejności zadań po podjęciu uchwały, w pierwszej 
kolejności starostwo podpiszę umowę, następnie ogłosi przetarg na wykonawcę i na końcu 
zostaną przekazane pieniądze, zapytała o termin rozpoczęcia wykonywania prac. 
 
Wójt Gminy poinformował, że nie jest w stanie precyzyjnie udzielić odpowiedzi,  
myśli że należy liczyć się z okresem 4-5 miesięcy z wyłonieniem wykonawcy, uważa że 
rozpoczęcie robót może nastąpić pod koniec czerwca. 
 

Radny S. Lesisz uważa, że należy dołożyć więcej pieniędzy do tego przedsięwzięcia  
a z tego co zostanie zaoszczędzone wyremontować ul. Białej Góry. 
 
Wójt Gminy poinformował, że kwota 1 700 000zł jest kwotą określoną według kosztorysu, 
obecnie przetargi rozstrzyga się poniżej kwoty kosztorysowej, dlatego jest duża szansa  
że będą oszczędności z których będzie można wyremontować ul. Białej Góry. Dodał, że 
Starosta wystąpił o dotację w wysokości zgodnej z projektem uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXIV/236/13 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Warszawskiego Zachodniego. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice  

na 2013r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 

otrzymaliście Państwo autopoprawkę do projektu uchwały, która została omówiona.  

Projekt uchwały zakłada: 

1) zwiększenie wydatków o kwotę 2 881 547,00zł wydatki w łącznej kwocie po zmianach 

wynoszą  73 487 285,00zł z tego: 

- bieżące w kwocie  62 665 962,00 zł 

- majątkowe w kwocie 10 821 323,00zł 

2) zwiększenie przychodów o kwotę 2 881 547,00zł ,  przychody po zmianach wynoszą 

6 236 655,00zł a rozchody budżetu z tytułu spłat otrzymanych kredytów wynoszą 

3 424 143,00zł. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
uzasadnienia i załączników oraz poddał go pod głosowanie.  
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Wniosek  został przyjęty w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się, przy obecności 14 radnych (jeden radny nie brał udziału  

w głosowaniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXIV/237/13 - w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice  

na 2013r. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa uchwałą Nr XXII/216/12 Rady Gminy Stare Babice  
z dnia 29 listopada 2012r. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada rozpatrzenie 
wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr XXII/216/12 Rady Gminy Stare Babice  
z dnia 29 listopada 2012 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Stare Babice, złożone przez Państwo Joannę i Tadeusza Szydło. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały  
i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXIV/238/13 - w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia 

prawa uchwałą Nr XXII/216/12 Rady Gminy Stare Babice  

z dnia 29 listopada 2012r. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa uchwałą Nr XXII/216/12 Rady Gminy Stare Babice  
z dnia 29 listopada 2012r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wezwanie  
do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr XXII/216/12 Rady Gminy Stare Babice  
z dnia 29 listopada 2012 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Stare Babice, złożone przez Pana Sławomira Ostrowskiego. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  
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Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały  
i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 13 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXIV/239/13 - w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia 

prawa uchwałą Nr XXII/216/12 Rady Gminy Stare Babice  

z dnia 29 listopada 2012r. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 12 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i braku 

głosów „wstrzymujących się, przy obecności 13 radnych. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części  
wsi Klaudyn. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku z tym , że Wojewoda Mazowiecki 
rozstrzygnięciem  nadzorczym stwierdził nieważność, w dużej części ustaleń, zawartych  
w uchwale Nr XXII/216/12 Rady Gminy Stare Babice z dnia 29 listopada 2012r  
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej 
części wsi Klaudyn został przygotowany przez Wójta nowy projekt uchwały  
w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego południowej części wsi Klaudyn. Projekt uchwały szczegółowo został 
omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały  
oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały polegającą  
na zmianie zapisu podstawy prawnej uchwały, odczytał poprawioną wersję: „Na podstawie 
art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (Dz. U. z 2012r, poz. 647 z późn. zm.) w związku z art. 18 ust. 2 pkt. 15 ustawy 
z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 roku Nr 142, poz. 1591  
z późn. zm.) Rada Gminy Stare Babice uchwala co następuje” 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXIV/240/13 - w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części  

wsi Klaudyn. 
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- podjęta została w głosowaniu jawnym 11 głosami „za” przy braku głosów „przeciw” 

 i 3 głosach „wstrzymujących się, przy obecności 14 radnych. 

 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych 
w Gminie Stare Babice, we wsiach: Borzęcin Duży, Wojcieszyn, Koczargi Stare, 
Lipków, Stare Babice, Babice Nowe, Latchorzew, Lubiczów, Blizne Jasińskiego  
i Blizne Łaszczyńskiego. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku z tym, że Wojewoda Mazowiecki  
zwrócił uwagę, iż uchwała w sprawie zmiany planu miejscowego winna być związana  
z uchwałą zmienianą i zawierać w swej treści zapisy dostosowujące, jak również zapisy 
uchylające  zapisy uchwały zmienianej, innymi słowy, jeżeli zamierzeniem Rady  
jest uchwalenie nowego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego to błędny 
jest tytuł przedmiotowej uchwały oraz sama treść, jak również oznaczenia zawarte  
na załącznikach graficznych. Z kolei, jeżeli intencją Rady jest dokonanie zmian  
w obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, w wyniku którego 
część zapisów planu zmienianego, w dalszym ciągu będzie obowiązywać, to istotnie będzie  
to zmiana planu miejscowego, jednakże w tym stanie faktycznym, w podstawie prawnej 
podjętej uchwały, winien być przywołany art.27 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym. W związku z powyższym Wójt przygotował nowy projekt uchwały 
uwzględniając uwagi Wojewody. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny T. Szuba zapytał, czy w związku ze zmianą statusu dróg planowane są ułatwienia  
dla inwestorów dotyczące przyłączeń wodno-kanalizacyjnych, ponieważ duża cześć działek 
zlokalizowana jest daleko od dróg gminnych, wiąże się to z wysokimi kosztami przyłączeń. 
 

Wójt Gminy poinformował, że elementy infrastruktury wodno-kanalizacyjnej wykonywane 
są bez udziału mieszkańców, trudno doszukiwać się jeszcze większego ułatwienia. 
 

Radny T. Szuba stwierdził, że koszty przyłączenia do infrastruktury wodno-kanalizacyjnej  
w przypadku kiedy mieszkaniec ma 100 metrów do drogi gminnej są wysokie. 
 

Wójt Gminy poinformował, że zasady podłączeń do sieci kanalizacyjnej nie są nowością, 
inwestowanie na terenach gminy Stare Babice jest przyjazne i jeśli są pomysły na doszukanie 
się jeszcze większych udogodnień jest otwarty na propozycje, dodał że na wszelkie 
szczegółowe pytania odpowiedzą pracownicy Eko-Babic.  
 

Radna A. Kaczurba zapytała, co się stanie z działkami które już zostały wytyczone pod drogi, 
czy nie powstaną działki gminne nikomu nie potrzebne. 
 

Wójt Gminy poinformował, że status drogi nie determinuje jej przebiegu, przebieg drogi  
jest określony w rysunku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, niezależnie 
czy droga jest gminna czy prywatna może przebiegać tylko według linii rysunku planu.  
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Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
załączników i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty w głosowaniu jawnym 12 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciw” i 2 głosach  „wstrzymujących się, przy obecności 14 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXIV/241/13 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych 

w Gminie Stare Babice, we wsiach: Borzęcin Duży, Wojcieszyn, 

Koczargi Stare, Lipków, Stare Babice, Babice Nowe, 

Latchorzew, Lubiczów, Blizne Jasińskiego i Blizne 

Łaszczyńskiego. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 9 głosami „za” przy braku głosów „przeciw”  

i 5 głosach  „wstrzymujących się, przy obecności 14 radnych. 

 
18. Zapytania radnych. 

 
Radna A. Kaczurba poinformowała, że na stronie internetowej biuletynu  informacji 
publicznej Urzędu Gminy jako załącznik do statutu jest nieaktualny herb, stwierdziła  
też że w Lipkowie na przystanku linii L6 jest odśnieżany chodnik, a droga nie, powoduje to,  
że przejeżdżające samochody zachlapują odśnieżony już przystanek oraz zapytała: 
- czy jest przewidywany plac na który będzie można wywieść nadmiar śniegu, 
- czy wiadomo jak postępują prace w sprawie uchwał o gospodarowaniu odpadami,  
- czy można wpłynąć na zarządcę działki po byłym klubie sportowym w Zielonkach Wieś,  
z uwagi że na tej nieruchomości zbiera się grupa osób z „marginesu społecznego”. 
 

Radny S. Sumka zapytał, czy są informacje na temat wymiany młodzieży z gminą niemiecką 
Murnau. 
 

Radny S. Lesisz zapytał, jakie są dochody z podatków Biedronki i MarcPol. 
 

19. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt Gminy poinformował, że: 
- sprawa dotycząca nieaktualnego herbu gminy jako załącznika do statutu, rzeczywiście  
jest teraz okres przejściowy i część elementów została wymieniona, a część jeszcze nie.  
Jeśli chodzi o stronę internetową to w najbliższym czasie zostanie przystosowana dla osób 
niepełnosprawnych niedosłyszących, w jednym czasie unowocześni się stronę i pojawią  
się również nowe elementy, 
- sprawa dotycząca odśnieżania, jest zima występują duże opady śniegu i będzie 
występowało przerzucanie śniegu, przekaże prezesowi „Eko-Babic” aby jego pracownicy 
odśnieżający przystanek odśnieżyli także trochę drogi którą odśnieża inna firma,  
aby zmniejszyć przerzucanie śniegu, 
- sprawa dotycząca uchwał w sprawie gospodarowania odpadami, uchwały nie zostały 
wprowadzone do porządku obrad aktualnej sesji, ponieważ podejmując uchwałę w terminie 
najpóźniejszym zyskujemy wiedzę z innych gmin, które są na różnych etapach działania.  
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- sprawa dotycząca budowy osiedla na działce po klubie sportowym, zostały wysyłane pisma 
do właściciela, który nie odpowiada na naszej emaile i pisma, nie wiadomo czy inwestycja 
jest przesunięta w czasie czy odwołana, w ostateczności spróbuję wyciągnąć konsekwencje 
finansowe wobec inwestora. 
 

Radna A. Kaczurba poinformowała, że chodziło jej o statut w którym trzeba będzie wnieść 
zmiany oraz uzupełniła, że przy przystanku, który znajduje się przy skrzyżowaniu  
ul. Mościckiego z ul. Jakubowicza znajduje się łącznik między ulicami  
który nie jest odśnieżany, odnosi wrażenie że nie posiada on właściciela. 
 

Radny L. Poborczyk poinformował, o tendencji wśród mieszkańców którzy na odśnieżony 
chodnik wyrzucają śnieg z posesji oraz zapytał, czy już jest wykonywana ulotka dotycząca 
uchwały w sprawie gospodarowania odpadami. 
 

Wójt Gminy poinformował, że: 
- jeśli będzie potrzeba wyznaczą miejsce na składowanie śniegu, 
- w sprawie dotyczącej odśnieżania łącznika między ulicami, poprosił o zajęcie się tą sprawą 
Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej, 
- w sprawie dotyczącej relacji z gminą Murnau, posiadają deklaracje burmistrza o przyjeździe 
do gminy jesienią lub wiosną, termin nie został jeszcze ustalony, delegacja gminna planuje 
wyjazd w kwietniu w rocznicę wyzwolenia obozu, 
- w sprawie podatków MarcPol i Biedronki, nie jest w stanie w tej chwili odpowiedzieć  
ile odprowadzają podatków, oba podmioty nie są zwolnione z podatków, płacą podatek  
od gruntów i od nieruchomości a stawki są jednakowe dla wszystkich, wielkopowierzchniowe 
placówki handlowe odprowadzają również podatek od sprzedaży alkoholu, na następnej 
sesji udzieli odpowiedzi, 
- w sprawie ulotki dotyczącej gospodarowania odpadami, ulotka jest już zaawansowana, 
czeka na rozstrzygnięcie sejmu, który wypowie się na temat przesunięcia terminu wejścia 
ustawy, jeśli termin zostanie przesunięty to ulotka też zostanie później wydana, jeśli termin 
nie zostanie przesunięty ulotka zostanie wydana wcześniej.  
 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że Rada Gminy musi podjąć uchwałę o współpracy  
z gminą Murnau, inaczej nie możemy mówić o współpracy. 
 

20. Wolne wnioski i informacje. 
 

Radny D. Sobczak zapytał: 
- czy jest możliwość postawienia między godz. 7-8 strażnika gminnego na przejściu  
dla pieszych w Starych Babicach ul. Rynek, ponieważ miejsce jest niebezpieczne  
- czy w umowie zawartej z ZTM jest klauzula o wyposażeniu każdego autobusu w automaty 
do sprzedaży biletów. 
 

Wójt Gminy poinformował, że Rynek jest  krótki i gęsto zabudowany a faktycznie kierowcy 
dość szybko jeżdżą, pomyśli jak poprawić bezpieczeństwo. Uważa, że kilka przejść na terenie 
gminy, powinno się dodatkowo oznaczyć, może dodatkowymi czerwonymi pasami.  
Jeśli chodzi o Strażników to jest ich mało, myśli nad rozbudowaniem straży gminnej 
ponieważ koszty funkcjonowania jednostki spadają a dochody z mandatów są większe. 
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Poprosił o odpowiedź na pytanie w sprawie automatów do sprzedaży biletów Kierownika 
Gospodarki Komunalnej. 
 

Kierownik RGK M. Klimek poinformował, że w umowie zawartej z ZTM nie ma zapisu 
mówiącego o automatach do sprzedaży biletów, wynika to z faktu że umowa była podpisana 
w 2010 roku a w tym czasie automaty były wprowadzane na rynek. 
 

Radny D. Sobczak poinformował, że posiada informacje od mieszkańców, że nie można  
w Starych Babicach nigdzie kupić biletu, dlatego dobrze byłoby, aby w każdym autobusie  
był automaty do sprzedaży biletów, ewentualnie można automaty postawić na Rynku. 
 

Wójt Gminy poinformował, że sprawa jest do rozpatrzenia uważa, że należy zastanowić  
się nad wynegocjowaniem od ZTM posadowienia takich automatów, jednak wydaje  
się że bez dodatkowej opłaty nie będzie to możliwe. Może okazać się bezcelowe, ponieważ 
niedługo będzie przygotowana alternatywna komunikacja, ponieważ do ZTM dopłaca  
się 3,5 miliona złotych rocznie.  
 

Radny L. Poborczyk poinformował, że pod koniec lutego planuje posiedzenie Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa dotyczące wniosku skierowanego  
do Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że następna sesja odbędzie się 28 lutego,  
do porządku obrad wprowadzi tematy zatwierdzenia planów pracy komisji na rok 2013  
i zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy na 2013. Poprosił o przygotowanie sprawozdania  
z prac komisji za 2012 rok oraz o zgłoszenie swoich uwag do propozycji tematów sesji. 
 

21. Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie 
XXIV sesji Rady Gminy Stare Babice. 
  
                             WICEPRZEWODNICZĄCY      PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINY RADY GMINY 
 
 Adam KOTWICKI Henryk KUNCEWICZ  
  
 
 
  
     
Protokół sporządziła  

M. Sotomska  


